
P R O T O K Ó L N R 2 I 0 3
POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ RADY MIEJSKIEJ W JEDRZEJOWIE

W DNIU 27 STYCZNIA 2OO3 ROKU

Posiedzenie komisji rozpoczeto o godzinie I 100.
Na posiedzeniu Komisji obecni byli wszyscy radni z-qodnie z listE obecnoéci

st anow i4c4 zal4cznrk do n i n i ej szego p rotokofu .
Po powitan i u przewod niczqcy przed stawil porz4dek po siedzenia,
1. Sprawy róZne'.

a) pomieszczenie dla radnych w.Domu Kultury,
b) obchody Swipta Miasta Jgdrzejowa,
c) udzial radnych z danego terenu w przetargach i w odbiorze inwestycji i remontów.

2. Omówienie skar-qi zlo2onel do Biura Rady.
3. Omówienie wysokoSci diet lryczakówi dla radnych.
4. Omówienie proiektu budzetu.
5. Zapytania iwolne wnioski.

A d .  1 - a .
Przewodnicz4cy poinformowal, 2e w zwi4zku z artykulem w prasie dotycz4cym

dyzurów pelnionych przez radnych, Pani Przewodnicz4ca zaproponowala wynajgcie sali
w Domu Kultury za symbolicznq oplat4. Pomieszczenie to sfuzyloby do odbywania spotkari
radnych z elektoratem.

Radny Stanislaw Baraiski popiera ten pomysl, uwu2a, ze takie pomieszczenie jest potrzebne.
Pan Baranski uwaza, ze ustawienie stolów na ostatniej sesji bylo nieodpowiednie. Kierownicy
zostali zlekcewa2eni i wypchniqci do tytu. Takiej sytuacji radny Baranski nie spotkal, mimo
wieloletniej pracy w samorz4dzie. Zwrócil równiez uwagp na podzial radnych przy stole
w zale2noSci od komitetów.wyborczych; radny uwa2a.2e nie powinno tak byó.

Radny Stefan Fiutek uwa2a.2e sytuacja zmieni sig, kiedy bpdzie oddana do uzytku du2a sala.
Je2eli chodzi o karteczki na stolach. to dobrze, ze s4, poniewaz wiadomo. z jakiej partii, kto
jest.

Przewodnicz4cy Komisji wyjaSnil, ze propozycja ustawienia stolów w taki sposób wyszla od
Przewodnicz4cej Elzbiety WiSniewskiej, która byia na kilku sesjach w terenie i wszgdzie stoly
byly ustawione w taki sposób Byó moze por.l'inna wczeéniej skonsultowaó to z radnymi. Do
l5 lutego ma byó oddana duza sala, wigc bgdzie o wiele wygodniej. W poprzedniej kadencji
radni mieli pretensje. 2enaczelnicy byli promowani. a radni odsunigci na bok.

Komisja Rewiz)¡jna jednoglosnie poparla propo4'cjQ w)¡najQcia pomieszczenia dla radni'ch
w Domu Kultur]¡.

Ad. l-b
Przewodniczqcy Komisji Rewizyjne poinformowal, 2e 10 lutego o godzinie 140') uplywa
termin zglaszania kandydatów do medalu ..Za Zaslugi dla Jgdrzejowa". Medale bgd4
wrQczane osobom wybranym przez Kapitulg, w czasie obchodów Éwipta miasta. Pierwsza
czqéó obchodów bgdzie miala miejsce w Muzeum - poczEtek o godzinie ló00. a nastppnie
w Domu Kultury odbqdzie sip czgSó oficjalna. Strong artystyczn4 zapewnia Wydzial OSwiaty,



Kultury i Sportu. Przewodnicz4cy Komisji odczytal regulamin nadawania medalu ,,Za zaslugt

dla Jgdrzejowa".
Radny Baranski zglosil kandydaturg Pana Henryka Wojdy, który od wielu lat udziela sip

spoteczni e oraz zatrudnia pracowników
Radny Krzysztof Chalupka zglosil kandydaturp Pana Eugeniusza Trochima, który od wielu lat

pracuje spolecznie, jest or*qanizatorem imprez zarówno dla dzieci i mlodzieZy. jak i dla

doroslych
Komisia kand urv P Wo

owie ul. Jasio E sza Trochi

Ad 2.
Przewodniczqcy Komisji zapoznai czlonków Komisji ze skargq zlo2onqprzez Pana

Zenona Adamczyka na rQce Posel Bozeny Kizinskiej, przekazan4 do Przewodnicz4cej Rady

Miejskiej, lv sprawie ZBM w Jgdrzejowie.
Spotkanie Komisji w sp-rawie rozpatrzenia skargi jednogloénie ustalono na dzten 4 lutego

2003 roku na godzing 
.11"" 

w sali 36 Urzpdu Miejskiego.

A d i
Przewodniczqcy Komisji przypomniatr, ze wczeéniej Komisja Rewizyjna wnioskowala

o wycofanie z porz4dku obrad sesji projektu uchwaly w sprawie ryczaltów Przewodnicz4cego
i wiceprzewodniczqcych Rady. Poniewaz sq juz powolane wszystkie komisie, do sprawy
naleLy wróció. CzgSó radnych bgdzie pracowaó w jednej komisji. czpSó r.ve dwóch. Poza tym
rózne komisje bqd4 miaty rózn4 iloÉó posiedzen. W Stalowej Woli przy 90 ml budzecie radny

bez funkcji ma ryczah w wysokoÉci 650 zl. My mamy budzet w wysokoSci 37 ml. WysokoéÓ
dietywynosi l02,l4zl za posiedzenie. Jesl i  podniesiemy do 600 zlbpdzie to dwa razy tyle.
Co na to powiedz4ludzie? Przewodniczqcy zapraponowal, aby kaldy wypowiedzial sig w tej
sprawie.
Radny Stefan Fiutek uwaza. ze powinna byó dieta za posiedzenie. Dziqki temu kazdy otrzyma
tyle pienigdzy i lc wlozy pracy
Radny Baraúski uwaaa, 2e naleLy zlikwidowaó podzial radnych; proponuje ryczak
przewodniczecego w dwukrotnej wysokoÉci diety radnego, a wszyscy pozaPrzewodnicz4cym
Rady powinni mieó tyle samo. JeZeli przewodnicz4cy komisji uwazaj4, 2e maj4 za duzo
pracy, niech nalez4 tylko do jednej komisji
Radny Krzysztof Chalupka jest za wprowadzeniem ryczattów. lJwaza jednak. 2e
przewodnicz4cy komisji powinni byó wyróznieni. Jesli chodzi o Wiceprzewodnicz4cvch
Rady - popiera Pana Baranskiego.
Obecna na posiedzeniu Komisji Radna Janina Szreniawa uwaza. 2e przewodnicz4cy Komisji
ma wigcej pracy niz Wiceprzer.vodnicz4cy Rady.
Radny Bogdan Król popiera ryczah zróznicowanv
Radny Stefan Fiutek uwaaa, ze róanica migdzy ryczaltem przewodniczqcego
i wiceprzewodnicz4cych Rady jest du2a. Nalezy podzielió kompetencje migdzy
przewodniczecego i wiceprzewodnicz4cych Rady i podwyLszyó ryczalt
wiceprzewodni czqcyc h.

Komisja Rewiz)¡jna jednogloSnie proponuje ryczatty dla przewodnicz4ce-eo
i wiceprzewodniczEcych Rady oraz diety za posiedzenia dla radnych. w wysokoéci.
- Przewodnicz4c)¡ Rady - ryczalt - 1 600 zl
- Wiceprzewodnicz4c), Rad)¡ - ryczah - -500 zl
- Przewodnicz4cy kornisji - dieta - 160 zi
- Radny - dieta - 140 zl

ul. Romana Dmowskiego 8 / 32.



A d 4
1. Przewodnicz4ca Rady Elzbieta Wiiniewska zwróctla uwagg na zapis w czgSci

,-OÉwiata" pkt 5. Wzrost zadah w szkolach ponadgimnazjalnych nie jest zadaniem
Gminy.

2. Dochody Gminy na rok 2003 omówila Pani Skarbnik Bozena Ciepluch.
3. Burmistrz Janusz Wolniak wyjaSnit sprawQ wlasnoSci Domu Kultury na kolejce - nie

jest to wlasnoéó Gminy.
4. Pani Wiéniewska zabrala glos w sprawie dotacji dla klubów sportowych. Pani

Skarbnik wyjaénila, ze dofinansowanie klubów sportowych jest zgodne z zapisem
w dokumentach umowach. Pan Burmistrz stwierdzil, 2e kontrola wydatków-
zakladów dostaj4cych dofinansowanie z Gminy le2y w kompetencjach Komisji
Rewizyjnej.

,5. Radn)¡ Stanisiaw Baraóski w.nioskuje o pokrycie kosaów uruchomienia ..rentgena"
w prz,vchodni (90 000 zl). ze Srodków z funduszu alkoholowe-É¡o przeznaczonych na
remont Swietlicy na kolejce. ze r¡',2-qlgdu na nieuregulo\^'an4 wlasnoéó. Komisja

Posiedzenie komisji zakoirczono o godzinie 1530.
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